

RECOMMENDATIONS

Dear Mr Wils,

We would like to confirm that the team EADV has been very satisfied with the workshop done at EADV on June 2016.

The workshop was on fear and stress and the team was very pleased with the proposal and result during your course.

We wish you good success for the future and many other challenges to pass on your knowledge and good analyse.

If we have other needs we will contact you in the future.

Thank you for your support and collaboration

With kind regards

Catherine Cathala

Head of EADV Belgium Office & HR

European Academy of Dermatology and Venereology – EADV

+32 2 650 00 90 | 38 Avenue Général de Gaulle | 1050 Brussels, Belgium

Skype: EADV – catherine.cathala | Mobile: +32 473 76 23 69

Traduction:

Cher Mr Wils,

Nous confirmons que l'équipe de EADV à été très satisfait de l'atelier fait à EADV en juin 2016.

L'atelier (2 jours) concernait la peur et le stress et l'équipe était très contente avec la proposition et le résultat du cours.

Nous vous souhaitons beaucoup de succès dans le futur et beaucoup d'autres challenges pour transmettre votre connaissance et analyse efficace.

Si nous avons d'autres besoins dans le futur, nous vous recontacterons

Merci pour votre aide et collaboration.

Bien à vous

Catherine Cathala

Responsable de la branche belge et RH

Dear Mr Wils

Please find below our recommendations.

To whom it may concern

As members of the Management Committee of an organization of approximately 800 people we were interested by learning how we could approach the improvement of our organization; particularly due to our core business (research and people management of our teams) to understand better and to apply soft skills based on our qualities, talents and weaknesses. So we had the opportunity to have a short assessment based on a method combining a questionnaire and interviews. We first did this separately and afterwards together with the professionals of Corporate Agility Center. We know there are a lot of companies and consultants trying to approach these concepts, but we warmly recommend the method and professionalism of the Corporate Agility Center. It was not only a good experience but the result obtained gave us ways to pave the future.

Kind regards

Christian Legrain
Deputy Director-General International Relations Secretary-General
SCK•CEN Belgian Nuclear Research Centre
+32 14 33 25 94
Boeretang 200 - BE-2400 Mol
www.sckcen.be

Traduction:

Cher Mr Wils

Veuillez trouver ci-dessous notre recommandation.

A qui de droit.

Comme membres du Comité de Direction d'une organisation de près de 800 personnes, nous étions intéressés d'apprendre comment approcher l'amélioration de notre organisation.; particulièrement du à notre activité principale (recherche et people management de nos équipes) pour mieux comprendre et et appliquer les soft skills basées sur nos qualités, talents et faiblesses. C'est ainsi que nous avons eu l'opportunité d'avoir une évaluation basée sur une méthode combinant un questionnaire et des interviews. Nous l'avons d'abord fait séparément, puis avec les professionnels de Corporate Agility Center. Nous savons qu'il y a beaucoup d'entreprises et de consultants qui essaient d'approcher ces concepts, mais nous recommandons chaudement la méthode et le professionnalisme de Corporate Agility Center. C'était non seulement une expérience intéressante, mais les résultats obtenus nous ont aussi donner des moyens de paver le futur.

Christian Legrain

Directeur Général adjoint, Relations Internationales et Secrétaire Général.

Corporate Agility Center gave us a training in Adaptive Intelligence. We are very satisfied in the professional way they did it and highly recommend them.

Steven Van Mol

Managing Partner

SBS SkillbuilderS

Tel +32 477 66 90 38

www.skillbuilders.be

Traduction:

Corporate Agility Center nous a donné une formation en Intelligence Adaptative. Nous sommes très satisfaits de leur façon professionnelle d'opérer et les recommandent chaudement.

Steven Van Mol

directeur-gérant associé.